

عدد (٢) صور

شخصية

مقاس ٦ × ٤



وزارة الداخلية
إدارة العامة للأمن العام
إدارة الأدلة والمعلومات الجنائية

نوع الطلب

نقل كفالة ☐

توظيف ☐

اخرى ☐

رقم الطلب : / ٢٠ م

نموذج طلب شهادة حسن السيرة والسلوك
APPLICATION FOR POLICE CLEARANCE CERTIFICATE

تاريخ تقديم الطلب : / / Date of Application

الغرض من استخراج الشهادة : Purpose of Certificate issue

لتقديمها إلى : To submit to the

الرقم الشخصي : I.D. No. : رقم جواز السفر : Passport No .

الإسم الكامل : FULL NAME

الجنسية : Nationality تاريخ الميلاد : Date of Birth

رقم الهاتف : Telephone صندوق البريد رقم : Post Box No

الوظيفة المرشح لها : Nominated Post

جهة العمل الحالي : Present Employer

تاريخ الدخول : / / Date of Entry تاريخ خروج : / / Date of Exit

إقرار بصحة البيانات

أقر أنا الموقع أدناه أن جميع البيانات الواردة أعلاه صحيحة وسليمة ومطابقة لبيانات البطاقة الشخصية وأن
اتحمل المسؤولية كاملة أمام السلطات المختصة إذا ثبت العكس .

I, the undersigned do hereby acknowledge that the data given above are correct and in conformity with the
information of Identity Card, and I will take all the responsibilities before the concerned authorities in case
of proving that is contrary .

توقيع مقدم الطلب :

للاستعمال الرسمي

ملاحظات مكتب الاستقبال :

توقيع مدخل البيانات : التاريخ : / / ٢٠ م

للتوظيف :

للقطريين:

- كتاب الترشيح من جهة العمل موجه إلى مدير إدارة الأدلة والمعلومات الجنائية (مرفق صورة من قيد المنشأة).
- صورة من البطاقة الشخصية.
- صورتين شخصيتين قياس (6×4).
- المؤهل الدراسي.
- كتاب خلو الطرف في حالة الاستقالة.

للمقيمين :

- كتاب الترشيح من جهة العمل موجه إلى مدير إدارة الأدلة والمعلومات الجنائية.
- نموذج طلب نقل الكفالة مصدق من الهجرة والجوازات. (للرجال)
- صورة من جواز السفر و البطاقة الشخصية متضمن تصوير الإقامة.
- صورتين شخصيتين قياس (6×4).
- المؤهل الدراسي.
- شهادة حسن السيرة والسلوك من دولته أو من سفارته مصدقة من وزارة الخارجية القطرية والسلطات المختصة ببلاده.
- كتاب خلو الطرف في حالة الاستقالة
- الرسوم المستحقة: 10 ريال.

Document required for the police clearance certificate:

Employment:

Qatari:

- Letter nomination for the employer to \the director of evidence and criminal information Copy of Company's ID is attached
- Clear copy of ID included the photo copy for the visa
- Two photo size (6X4)
- Academic qualification
- Free letter party in the case of resignation

Residents:

- Letter nomination for the employer to wave \the director of evidence and criminal information
- Clear copy of the passport& the ID
- Two photo size (6X4)
- Academic qualification
- Free letter party in the case of resignation
- An original police clearance certificate of the competent state certified by the ministry of foreign affairs and the competent authorities of your country.
- An application from to ensure the transfer of authority from the immigration.(MEN)
- Free letter party in the case of resignation
- Fees :10 QR

الاستعمال خارج البلاد (الدراسة والهجرة):

للقطريين

- صورة البطاقة الشخصية.
- صورتين شخصيتين قياس (6×4).

للمقيمين

- صورة من جواز السفر + صورة البطاقة الشخصية متضمن تصوير الإقامة.
- صورتين شخصيتين (6×4).
- الرسوم المستحقة: 10 ريال.

Marriage, transfer sponsorship ,study outside the state and outside for immigration:

Qatari:

- Clear copy of the passport & ID
- Two photo size (6X4)

Residents:

- Clear copy of the passport& ID included the photo copy for the visa
- Two photo size (6X4).
- Fees :10 QR

زواج ، نشاط تجاري ، إنشاء جمعية أو مؤسسة خاصة مخلصين جمركيين ،فتح مكتب محاماة ،شركات الصرافة ، أطباء بيطريين و أصحاب التراخيص للمدارس المستقلة.

- كتاب من الجهة المختصة التي يتبع لها موجه إلى مدير إدارة الأدلة والمعلومات الجنائية

للقطريين

- صورة من البطاقة الشخصية .
- صورتين شخصيتين قياس (6×4).

للمقيمين

- صورة من جواز السفر متضمن تصوير الإقامة.
- صورتين شخصيتين (6×4).
- شهادة حسن السيرة والسلوك من دولته أو سفارته مصدقة من وزارة الخارجية القطرية والسلطات المختصة ببلاده.
- كتاب من الكفيل (رجال).
- الرسوم المستحقة: 10 ريال.

Marriage, business ,establishment of an association or private institution ,to brokers, open a law firm , exchange companies , veterinarians and licensed for the independent school:

- A letter of the competent authority with belong to the director of evidence and criminal information

Qatari:

- Clear copy of ID
- Two photo size (6X4)

Residents:

- Clear copy of the passport included the photo copy for the visa
- Two photo size (6X4)
- An original police clearance certificate of the competent state certified by the ministry of foreign affairs and the competent authorities of your country.
- letter from the sponsor MEN)
- Fees :10 QR

ملاحظات :

- كتاب عدم ممانعة على العمل في الدوائر الحكومية صادر من القوات المسلحة القطرية لمن تقل أعمارهم عن 30 عاماً، ومن وزارة الداخلية لمن تقل أعمارهم عن 25 عاماً ولم يحصلوا على الشهادة الثانوية (رجال) ولم يسبق لهم العمل بوزارة الداخلية أو القوات المسلحة.(للقطريين).
- يستثنى مواليد الدوحة من المقيمين من احضار شهادة حسن السيرة والسلوك من بلادهم شريطة احضار صورة من شهادة الميلاد والذين دخلوا البلاد في سن اقل من 16 عاماً شريطة احضار صورة عن جواز السفر تتضمن تاريخ اول دخول.
- كتاب عدم ممانعة من الكفيل + صورة البطاقة الشخصية للكفيل (لنساء).

Notes:

- No-objection letter to work in government departments issued by the Qatari armed forces under age of 30 years & from minister of interior under age of 25 years did not receive a secondary school certificate (men) and have never work, an Interior Ministry or the armed forces.(QATARI)
- Born in Doha excluded from the resident to produce a police clearance certificate of their condition to bring a copy of a birth certificate and those who entered the country at the age of less than 16 years, provided to bring a copy of the passport containing the date of first entry.
- No –objection letter from the sponsor+ ID for the sponsor(Women).